
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 111
Forslag til lov om ændring af lov om våben og eksplosivstoffer m.v. (Tilbagerulning af 
pebersprayordningen, udenlandske civile statsmyndigheders adgang til at bære og ind- 
og udføre visse våben og fastsættelse af supplerende bestemmelser til forordning (EU) 
2019/1148 af 20. juni 2019 om markedsføring og anvendelse af udgangsstoffer til eksplo-
sivstoffer m.v.).
Af justitsministeren (Nick Hækkerup)

Spørgsmål 4
Hvorfor har man ikke i ”Rapport om erfaringerne med peberspraysordningen” fra den 1. 
oktober 2020” undersøgt, om en erhvervet peberspray har været med til at få borgernes 
følelse af tryghed i eget hjem til at stige, ved at vide at de har muligheden for at forsvare 
sig med en peberspray?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
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